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کم کاری و سهل انگاری در حوزه ساخت 
منازل مردم قابل پذیرش نیست

مهدی دوســتی در جلســه شــورای مسکن استان 
هرمزگان با اشــاره به اینکه باید تمام امکانات استان 
برای تســریع روند اجرای طرح نهضت ملی مسکن 
بسیج شوند و دستگاه های اجرایی به وظایف محوله 
به صورت کامل عمل کنند گفت: برای حل مشکلات 
پیش رو در اجرای این طرح فرمانداران موظف هستند 
هفتگی شورای مسکن شهرستان ها را تشکیل دهند 
و گــزارش برگزاری این شــورا و مصوبات آن را به 

استان ارسال کنند.
وی افــزود: هیچ گونه کم کاری و ســهل انگاری در 
حوزه ســاخت منازل مردم قابل پذیرش نیســت و 

بایســتی از فرصت موجود در جهت تسریع ساخت 
و تحویل منازل به متقاضیان استفاده شود.

استاندار هرمزگان گفت: یکی از مسائلی که باید افراد 
متقاضی نیز در خصوص آن همکاری داشــته باشند 
مســئله تامین ســهم آورده اولیه است، مردم باید هر 
چه سریعتر این سهم آورده را پرداخت کنند تا بتوان 

سرعت کار را افزایش داد.
وی تصریــح کرد: مطابق قانــون متقاضیان دریافت 
مسکن که تحت پوشــش نهادهای حمایتی کمیته 
امداد و بهزیســتی هستند نیازی به واریز سهم آورده 
اولیــه ۴۰ میلیون تومانی ندارند و فرمانداران هم باید 

برای ثبت نام، تخصیص زمین و شــروع کار احداث 
منازل این افراد همکاری کنند.

وی با اشــاره به اینکــه دریافت دیون بانک ها، زمینه 
پرداخــت هــای جدید تســهیلات بــه متقاضیان 
جدیداســت افزود: اعطای به موقع تسهیلات بانکی 
می تواند سبب افزایش سرعت ساخت و تکمیل منازل 
طرح نهضت ملی مســکن شود و از بانک های عامل 
می خواهیم نسبت به تعهدات خود در قبال این مسئله 
عمــل کنند و فرمانداران نیــز از بانک ها در دریافت 

دیون حمایت کنند.
دوســتی با اشاره به اینکه برخی تعاونی های مسکن 
ســابق نیز در حوزه ســاخت و تحویل منازل عقب 
افتادگــی دارند گفت: فرمانداران موظف هســتند 
مشــکلات تعاونی های مسکن را شناسایی و نسبت 

به رفع مشکل اقدام کنند.
وی در پایان با اشاره به مسئله تامین زمین در بندرعباس 
برای اجرای طرح نهضت ملی مســکن ادامه داد: در 
خصــوص این مســئله زمین های خوبی در شــهر 
بندرعباس شناســایی شــده که در حال نهایی کردن 
تخصیص این زمین ها به طرح نهضت ملی مســکن 

هستیم.

        اقتصاد کیش -  اســتاندار هرمزگان 
گفــت: کم کاری و ســهل انگاری در حوزه 

ساخت منازل مردم قابل پذیرش نیست.

استاندار هرمزگان:
شرایط بد اقتصادی  به ایمان و 
اعتقادات مردم آسیب زده است

اقتصاد کیش-       امام جمعه اهل سنت بندرعباس شرایط اقتصادی حاکم بر جامعه و 
معیشت مردم را طاقت فرسا توصیف کرد و گفت: این وضعیت علاوه بر اینکه سفره 
مردم را کوچک کرده باعث شــده تا اخلاق و دین مردم هم خراب و ایمان و عقیده 

مردم را دچار آسیب کند.
به گزارش اقتصاد کیش شیخ یوسف جمالی با بیان اینکه برای بهبود شرایط اقتصادی 
باید قدم برداشت، افزود: متاسفانه قدمی از سوی مسئولان که جلوی این روند را بگیرد 

شاهد نیستیم.
به گفته وی، در حال حاضر شرایط به گونه ای شده که امکان دعوت مردم به صبر هم 

وجود ندارد و افق روشنی هم پیش روی مردم نیست.
وی با انتقاد از توقیف یک روزنامه به دلیل اشاره به گرانی های افسارگسیخته، افزود: 
آیا بهتر نیست، مسئولان به جای توقیف روزنامه ای که گرانی ها را گوشزد می کند، 

وضعیت معیشت مردم را بهبود ببخشند؟
وی خطاب به مســئولان دولتی گفت: اگر نمی توانید شرایط فعلی را مدیریت کنید 
پس چرا نشسته اید؟ ما در کشور اسلامی هستیم که به فردای قیامت اعتقاد داریم و این 

پست ها مسئولیت است و برای این مسئولیت باید در آخرت پاسخگو باشیم.
امام جمعه اهل سنت بندرعباس افزود : مسئولان باید با دیدن شکم گرسنه، بدبختی ها، 
بیچارگی ها و تن فروشی های ناشی از وضعیت موجود تکان بخورند و فکری به حال 

این مردم بدبخت و بیچاره کنند.
وی همچنین با انتقاد از سکوت نمایندگان مجلس شورای اسلامی افزود: مردم تا کی 
باید این موضوع را تحمل کنند؟ چرا نمایندگان مجلس اقدامی نمی کنند؟ این ها کجا 
هستند؟ نمایندگان قدرت قانونی دارند و می توانند وزیر را استیضاح کنند؛ چرا این کار را 
نمی کنند؟ اگر وزیر بی کفایت است باید او را برکنار کنند و اگر کفایت دارد، توانایی اش 

را در مسئولیتش به مردم نشان دهد.

امام جمعه اهل سنت بندرعباس:

انتقال پرونده مالیاتی ۴۹ شرکت و 
بنگاه بزرگ اقتصادی به هرمزگان

اقتصاد کیش-      رئیس کل دادگستری هرمزگان از انتقال پرونده مالیاتی ۴۹ شرکت و 
بنگاه بزرگ اقتصادی به استان هرمزگان با پیگیری دستگاه قضایی خبر داد.

مجتبی قهرمانی با اشاره به موارد متعدد ورود دستگاه قضایی این استان به حوزه امور 
مالیاتی در سال های اخیر و با بیان اینکه بر اساس مقررات مربوطه، اشخاص حقوقی، 
شــرکت ها و بنگاه های اقتصادی باید مالیات خود را در محل فعالیت خود پرداخت 
کنند، گفت: با بررسی عمده مودیان این حوزه در استان مشخص شد که شرکت های 
بزرگی در هرمزگان فعالیت دارند که محل پرداخت مالیات آنها خارج از استان می باشد 
و بر این اساس با ورود دستگاه قضایی به موضوع و به منظور صیانت از حقوق عامه، 
این بنگاه های بزرگ اقتصادی مکلف شدند نسبت به پرداخت مالیات خود در محل 
فعالیتشان اقدام کنند که این موضوع بعدها از سوی وزارت امور اقتصادی و دارایی نیز 

مورد تأیید قرار گرفت.
وی با بیان اینکه پرداخت این مبالغ قابل توجه مالیات در هرمزگان می تواند زمینه ساز 
دســتاوردهای بزرگی در جهت عمران و آبادانی و توسعه زیرساخت های این استان 
شود، تصریح کرد: دادگستری استان هرمزگان به محض اطلاع از این موضوع با صدور 
دســتور ویژه قضایی خطاب به ادارات کل امور مالیاتی در اقصی نقاط کشور، از آنها 
خواست نسبت به ارسال پرونده های مالیاتی این بنگاه های بزرگ اقتصادی به استان 

محل فعالیتشان یعنی هرمزگان اقدام کنند.
این مقام قضایی در ادامه با اشــاره به مفاد ماده ۱۱۰ قانون مالیات های مستقیم، افزود: 
عدم پرداخت مالیات شــرکت های بزرگ در اســتان هرمزگان معایب زیادی داشت 
که مهمترین آنها این بود که هم برای محل فعالیت خود نفعی نداشتند و هم به واسطه 
پرداخت مالیات در محلی دیگر، مبالغ پرداختی آنها به صورت دقیق بررسی نمی شد.

قهرمانی با بیان اینکه پس از ورود دســتگاه قضایی، ۹۲ شــرکت در استان هرمزگان 
شناسایی شدند که مالیات خود را در محلی دیگر پرداخت می کردند، اعلام کرد: تاکنون 

پرونده مالیاتی ۴۹ شرکت بزرگ به استان هرمزگان منتقل شده است.
وی با اشاره به از این تعداد، چهار شرکت نیز لغو مجوز شده اند و دیگر فعالیتی ندارند، 
تأکید کرد: ۳۹ شــرکت دیگر که مدعی هســتند تنها بخشی از فعالیت آنها در استان 
هرمزگان می باشد مکلف هستند نسبت به آن بخش از فعالیت خود مالیتشان را در این 

استان پرداخت کنند.
رئیس کل دادگســتری هرمزگان در پایان با بیان اینکه پرداخت این مبالغ قابل توجه 
مالیات در هرمزگان می تواند زمینه ساز دستاوردهای بزرگی در جهت عمران و آبادانی 
و توسعه زیرساخت های این استان شود، تصریح کرد: در نتیجه این اقدام قاطع دستگاه 
قضایی، سهم مالیات این شرکت ها برای عمران و آبادانی استان هرمزگان اختصاص 

داده می شود.

رئیس کل دادگستری هرمزگان اعلام کرد؛

وعده های داده شده به شهروندان 
باید محقق شود 

اقتصاد کیش-      رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: بودجه شهرداری باید 
واقعی باشد تا پروژه ها به سرانجام برسد.

فاطمه جراره در هفتادمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر بندرعباس، ضمن تبریک 
به مناســبت اعیاد شعبانیه، اظهار کرد: از دستگاه های متولی خواستاریم در ماه شادی 

اهل بیت )ع( محیط شهری را برای برگزاری مراسم و جشن های شعبانیه آماده کنند.
وی با تاکید بر اهتمام ویژه مســئولان برای رفع مشــکلات مردم، افزود: از شهرداری 
بندرعباس و اعضای شــورای اسلامی شهر می خواهیم موضوعات مرتبط با بودجه 
۱۴۰۲ به سمت و سویی برود که رضایت مندی شهروندان را با ارائه امکانات رفاهی 

به همراه داشته باشد.
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: با توجه به شرایط فصلی آب و هوا در 
این شهر، شاهد رویدادهای ورزشی هستیم، لذا شهرداری باید موضوع افزایش تعداد 
سالن های ورزشی ویژه بانوان را با توجه به اینکه در بودجه ۱۴۰۱ لحاظ شده بود، در 

اولویت خود قرار دهد.
وی ضمن تشــکر و قدردانی از مســئولان دستگاه های اجرایی و صنایع غرب علی 
الخصوص فولاد کاوه جنوب کیش که در راســتای افزایش ســرانه ورزش و کاهش 
کم تحرکی شــهروندان و ایجاد نشــاط و شادابی در جامعه گام بر می دارند، گفت: از 
مسئولان دستگاه های متولی می خواهیم که در توسعه ورزش همگانی و سلامت محور 

در راستای مسئولیت های اجتماعی خود مشارکت جدی تری داشته باشند.
جراره تصریح کرد: با توجه به اهمیت بودجه و زمان در نظر گرفته شده برای بررسی 
بودجه، شورای اسلامی شهر با مبنای اینکه بودجه باید واقعی دیده شود، وعده هایی به 

شهروندان داده است که باید محقق کند.
وی با اشاره به فرایند بررسی بودجه پیشنهادی سال آینده شهرداری بندرعباس گفت: 
بی شک تا زمانی که نماینده مردم هستم و اعتماد شهروندان را دارم از حق و حقوق آنها 

دفاع می کنم و به این موضوع تاکید دارم که تصمیمات باید به نفع مردم گرفته شود.
وی ضمن تشکر از کمیسیون تلفیق و برنامه و بودجه، با بیان اینکه این کمیسیون ها تا 
ساعاتی از شب طی چندروز مشغول بررسی بودجه بوده اند، گفت: تمام این موضوعات 
برای بهتر خدمات دادن به شهروندان است و قطعاً باید در صحن شورا تمام چالش هایی 

که وجود دارد را به سمتی ببریم که تصمیماتی به نفع مردم گرفته شود.
جراره عنوان کرد: سعی می کنیم تمام این رفتارهای ناعادلانه و موضوعات را تحمل 
کنیم که خدای ناکرده آســیب های احتمالی ناشــی از بی تدبیری برخی افراد متوجه 

شهروندان نشود.
وی اضافه کرد: اگر در بررســی بودجه حساســیت و دقت مورد تاکید می باشد برای 
خدمات به شهروند است و غیر از این هم نخواهد بود هرچند در همین زمینه پیشنهاد 
شد من بحث نظارتی خودم را در شهرداری کاهش دهم تا در قبالش علیه جراره نطق 
نشود این خیلی بد است و من این را به تک تک شهروندان می گویم، حتی اگر بنا باشد 
من هزینه ای را بدهم، قطعاً بنده از حق و حقوق شما تا آخرین لحظه دفاع می کنم و تمام 

تلاش خودم را خواهم کرد تا وظیفه نظارتی خودم را بدرستی انجام دهم.

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس:

عدم انجام درست مسئولیت ها 
خیانت به جامعه  است

اقتصاد کیش-      امام جمعه مراغ در خطبه هاي نماز جمعه گفت :کشور در شرایط 
حساسي قرار دارد و مردم در شرایط اقتصادي و معیشتي   خوبي  قرار ندارند  که بخشي 

از این موضوع ناشي از برنامه و تصمیمات بد مسئولین است.
به گزارش خبرنگار اقتصاد کیش  وي افزود:  در روایت ها داریم  اگر شرایط براي حضور 
مسئولي  در موقعیت و جایگاهي فراهم شود اما شخص دیگري را شایسته تر از خود 
براي آن  مسئولیت  ببیند و آن مسئولیت را بپذیرد در واقع به جامعه خیانت کرده است.
شیخ عبدالرحمن خواسته امام جمعه مراغ افزود: جایگاه ها و مسئولیتی که در اختیار 
افراد قرار می گیرد در واقع امانت هایی  است که باید در جهت خدمت به مردم از آنها 
استفاده شود و عدم استفاده درست از این فرصت ها و ظرفیت ها  مردم را دچار مشکل 
می کند. امام جمعه مراغ اظهار امیدواری کرد  با درایت و چاره جوئی مســئولین  این 
مشکلات حل شود و کشور در مسیر پیشرفت و تعالی قرار گیرد. وی گفت : مردم به 
نظام و کشور خود علاقمندند و در همه برنامه ها حضور فعال دارند از سوئی  هم انتظار 

دارند مشکلات اقتصادی توسط دولت  مرتفع شود.

شیخ عبدالرحمن خواسته امام جمعه مراغ:

افزایش ۱۰ برابری کشت نهال حرا 
در هرمزگان

اقتصاد کیش-     مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان گفت: از ابتدای دولت 
سیزدهم تاکنون دومیلیون اصله نهال حرا در شهر های ساحلی این استان کشت شد 

که این میزان در مقایسه با سال های قبل آن بیش از ۱۰ برابر افزایش داشته است.
به گزارش اقتصاد کیش  سید محمدنور موسوی افزود: طرح تولید و کاشت نهال حرا 
از دهه ۷۰ در هرمزگان آغاز شده است و تاکنون برای حفاظت و توسعه جنگل های 
حرا با همکاری جوامع محلی بیش از ۱۲ میلیون و ۵۰۰ هزار اصله نهال در سواحل 

این استان کاشته شده است.
مدیــرکل منابع طبیعی و آبخیــزداری هرمزگان بیان کرد: پیش از این مســاحت 
جنگل های حرا در هرمزگان ۱۹ هزار و ۸۵۰ هکتار بوده که با تولید نهال های جدید 

این میزان با پنج هکتار افزایش به ۲۵ هزار هکتار رسیده است.
وی با بیان اینکه این استان بیشترین طول نوار ساحلی به میزان یکهزار و ۲۷ کیلومتر را 
دارد، اظهار کرد: قرار است سال آینده در قالب طرح ملی کاشت یک میلیارد درخت، 
سه میلیون اصله نهال حرا با مشارکت جوامع محلی در شهر های ساحلی هرمزگان 
تولید و کشــت شود که در توسعه جنگل های حرا، سرسبزی منطقه، اکوتوریسم و 

بالارفتن ظرفیت دریایی استان تاثیرگذار است.

هنر  یکی از برجسته ترین ابزارها  برای انتقال 
مفاهیم انقلاب است

اقتصاد کیش-   مدیرکل فرهنگ وارشاد هرمزگان از سرود به عنوان برجسته ترین 
و اثرگذارترین قالب و ظرفیت  هنری در انتقال و ترویج مفاهیم انقلاب عنوان کرد.

اسمعیل جهانگیری  در آیین تجلیل از گروه های برتر دومین جشنواره سرود »آوای 
مســجد« ویژه کانون های مســاجد از کانون های فرهنگی هنری به عنوان یکی از 
ابتکارات انقلاب اسلامی و بخش فعال مردمی وزارت فرهنگ و ارشاد برشمرد و 

افزود: این ظرفیت فرهنگی تحقق شعار »مساجد سنگرند، سنگرها را حفظ کنید« 
حضرت امام خمینی)ره( است.

وی همچنین از سرود به عنوان یکی از افتخارات مهم مردمی نهضت انقلاب اسلامی 
یاد کرد و ادامه داد: در اوایل پیروزی انقلاب اسلامی برای انتقال پیام انقلاب و ارزش 

های اسلامی بیشتر از این قالب هنری استفاده می شد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان خطاب به اعضای کانون های فرهنگی 
هنری مساجد، گفت: شما به عنوان رزمندگان خط مقدم در جنگ نرم باید مانند 
شــهیدان حسین فهمیده و شهید محمد دژله)دانش آموز شهید هرمزگانی که در 
کربلای پنج شهید شد( می توانید نقش آفرین باشید و توطئه های دشمن را خنثی 

کنید.
جهانگیری بیان کرد: اعضای کانون های فرهنگی هنری مساجد می توانند ضمن 
جدیت، برنامه ریزی و تولید آثار تاثیرگذار در کنار افراد پیشکســوت، دشــمن و 

نقشه های آن را به بازی بگیرند.
سرپرست کانون های فرهنگی هنری مساجد هرمزگان نیز گفت: ۱۲ گروه آثار خود 

را به دبیرخانه جشنواره ارسال کردند که ۱۰ اثر به بخش رقابتی راه یافت.
اســلام خواجه ای افزود: مرحله استانی جشنواره سرود ویژه کانون های فرهنگی 
هنری مساجد ۱۸ اسفند ماه جاری به میزبانی کانون فرهنگی هنری منتظران ظهور 

شهرک توحید بندرعباس برگزار می شود.

مدیرکل فرهنگ وارشاد هرمزگان:

باید به دنبال برخورد با دانه درشت ها در مبارزه
 با مواد مخدر باشیم

اقتصاد کیش-   عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شورای اسلامی گفت: 
باید به دنبال ایستادن و برخورد با دانه درشت ها و دم کلفت ها در مبحث مواد مخدر 

باشیم. 
احمد مرادی افزود: دنیا نیز با پدیده شووم مصرف رو به افزایش دخانیات مواجه است 

و این معضل نیز هر روز ابعاد پیچیده تری به خود می گیرد.
وی با بیان اینکه باید وزارت بهداشت نیز به دنبال راهکار و طرحی برای موفقیت بیشتر 
در مبارزه با موادمخدر باشد، تصریح کرد: هرجا تقضا باشد و میزان مصرف بالا رود، 
عرضه راه خود را پیدا می کند، اظهار کرد: باید برای پیشگیری از مصرف مواد مخدر 

نیز به دنبال راهکارهای عملی و موفقیت آمیز باشیم.
مرادی با اشاره به اینکه اکنون باید با تصور بحرانی بودن شرایط در عرضه مواد مخدر به 
دنبال راهکاری برای پیشگیری باشیم، اضافه کرد: مثابله کار سختی است و سختگیری 

و مبارزه در هیچ کجاری دنیا در مثابل عرضه موفقیت آمیز نبوده است.
وی ادامه داد: محور کار مبارزه با مواد مخدر وزارت بهداشت و درمان است اما سایر 
دستگاه های ذی ربط نیز باید در این موضوع ورود کرده و یاریگر وزارت بهداشت 
و درمان باشــند زیرا موضوع به گونه ای نیست که یک مجموعه به تنهایی بتواند از 

پس آن برآید.
این نماینده مجلس با بیان اینکه معتقدم در بحث دخانیات نیز هم شاهد کاهش سن 
مصرف و هم بالا رفتن مصرف در بین جامعه زنان هستیم، خاطرنشان کرد: برخورد 

و فرهنگسازی و حتی پیشگیری در این مبحث نیاز به اعتبار خاص و ویژه ای دارد.
وی با بیان اینکه باید جلوی رانت و مافیا در این مبحث ایستاد و هرکسی در این موضوع 
دچار لغزش شود باید سریعأ مورد برخورد جدی قرار گیرد، عنوان کرد: اکنون باید 
افتخار کنیم که روستای بلبل آباد بشاگرد هرساله جشن مبارزه با اعتیاد برگزار می کنند 

و به مصرف دخانیات نه می گویند.
مرادی با اشاره به اینکه بزرگترین مشکل در مرکز کشور است، خاطرنشان کرد: باید به 
دنبال ایستادن و برخورد با دانه درشت ها و دم کلفت ها در مبحث مواد مخدر باشیم، 

کسانی که تیر نمی خورند و زندانی نمی شوند و حتی دیده هم نمی شوند.
وی در پایان گفت: دولت هر لایحه ای که در خصوص مبارزه با مواد مخدر باشد و 

به مجلس ارائه کند نیز تمام قد حمایت کرده و بودجه پیشنهادی را مصوب می کند.

عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شورای اسلامی:


